Our pleasure intensifying gel stimulates blood circulation to enhance genital sensitivity, providing a more intense and fulfilling sexual experience. You may feel a sensation of warmth or coolness, which is normal and pleasant, although its intensity may vary depending on your sensitivity.

Instructions for use

- 1. Wash your hands before use.
- 2. Apply a small amount of gel to the clitoris.
- Massage gently until fully absorbed.
- 4. Wait a few minutes for the effects to take place before engaging in sexual activity.
- 5. Reapply as desired.

If the sensation is too intense, wipe off the excess with a tissue and continue massaging.

If it remains too strong, clean with a damp cloth or rinse with water. For a more intense sensation, use a larger amount of product. Some women feel the effect immediately, while others may need up to 3 applications.

Warning

Do not use if you have any allergies to the ingredients listed on the product label. Do not use if you are pregnant or nursing. Discontinue use if you experience any irritation or discomfort. This product is for external use only and should not be ingested. Keep out of reach of children. Store in a cool, dry place away from direct sunlight.

Warranty

For more information about your product's warranty, please visit our website: **floravi.com**. For any questions or feedback, contact us at: **info@floravi.com**.

Floravi

PLEASURE INTENSIFYING GEL
GEL INTENSIFIANT DE PLAISIR



User guide

Guide d'utilisation

Notre gel intensifiant de plaisir stimule la circulation sanguine pour accroître la sensibilité génitale, offrant ainsi une expérience sexuelle plus intense et épanouissante. Vous pourriez ressentir une sensation de chaleur ou de fraîcheur, qui est normale et agréable, mais son intensité peut varier en fonction de votre sensibilité.

Mode d'emploi

- Lavez-vous les mains avant l'application.
- 2. Appliquez une petite quantité de gel sur le clitoris.
- Massez doucement jusqu'à absorption complète.
- Attendez quelques minutes pour que les effets se produisent avant de commencer une activité sexuelle.
- 5. Réappliquez au besoin.

Si la sensation est trop intense, essuyez l'excédent avec un mouchoir et continuez à masser. Si elle persiste, nettoyez avec un linge humide ou rincez à l'eau. Pour une sensation plus forte, augmentez la quantité de produit. Certaines personnes ressentent l'effet immédiatement, tandis que d'autres peuvent nécessiter jusqu'à 3 applications.

Avertissement

Ne pas utiliser si vous avez des allergies aux ingrédients mentionnés sur l'étiquette du produit. Ne pas utiliser si vous êtes enceinte ou si vous allaitez. Cessez d'utiliser si vous ressentez une irritation ou un inconfort. Ce produit est destiné à un usage externe seulement et ne doit pas être ingéré. Tenir hors de la portée des enfants. Conservez dans un endroit frais et sec, à l'abri de la lumière directe du soleil

Garantie

Pour toute information concernant la garantie de votre produit, veuillez consulter notre site internet: floravi.com N'hésitez pas à nous écrire pour nous faire part de vos commentaires: info@floravi.com

Intensifying Gel

Targeted stimulation

Hot and cold effect

Alone or with your partner

Adjust the intensity by the amount of product applied to the area

Gel intensifiant

Stimulation ciblée

Effet chaud-froid

Seule ou avec partenaire

Ajustez l'intensité en fonction de la quantité de produit appliquée sur la zone